
Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 15. decembra 2011 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: - - - 

 

H o s t i a :  Mária Naništová – hlavný kontrolór 

 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Ospravedlnil sa poslanec p. Jozef Dorušák, ktorý by sa mal dostaviť v priebehu zasadania. 

Taktieţ privítal hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú. 

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Annu Rončákovú a p. Daniela Dopatera. 

 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie II. úpravy rozpočtu na rok 2011 

3. Schválenie rozpočtu na rok 2012 

4. Schválenie VZN o miestnych poplatkoch a VZN o miestnom poplatku za zber, 

prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu 

5. Informatívna správa o projekte „Dostavba kmeňových tried a telocvične k ZŠ 

Krušetnica“  

6. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

      7.   Informatívna správa o projekte „Protipovodňové úpravy na rieke Klinianka  

            v obci Krušetnica“ 

8.   Informatívna správa o výsledkoch inšpekcie v ZŠ s MŠ v Krušetnici 

      9.   Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

     10.   Rôzne – prejednanie žiadostí 

     11.   Diskusia 

     12.   Schválenie uznesenia a záver 

 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci jednohlasne schválili program 

jednania, nemali ţiadne návrhy ani pripomienky. 

 

 



V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, ţe náučný chodník sa 

nepodarilo upraviť, nakoľko prišlo nepriaznivé počasie, upravené to bude aţ na jar budúceho 

roka. Taktieţ uviedol, ţe bolo dovezené uhlie od firmy Matys Námestovo, avšak bola to zlá 

kúpa, nakoľko uhlie bolo nekvalitné, nechcelo vôbec horieť, preto sa v budúcnosti bude 

pozerať nielen na cenu uhlia, ale aj jeho kvalitu. Ostatné povinnosti z predchádzajúceho 

uznesenia boli splnené. 

 

V bode 2/ účtovníčka obce p. Beganová preniesla návrh na schválenie II. úpravy 

rozpočtu na rok 2001. Táto úprava sa týka kapitálových príjmov a aj výdavkov a tvorí 

prílohu č. 1 tejto zápisnice. Po prečítaní návrhu neboli ţiadne dotazy zo strany poslancov 

a návrh bol jednohlasne schválený. 

 

V bode 3/ účtovníčka obce p. Beganová predloţila návrh na schválenie rozpočtu na rok 

2012. Tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Návrh prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Na rok 2012 je 

návrh rozpočtu pripravený ako vyrovnaný. Poslankyňa p. Pacoňová mala dotaz, prečo je na 

poţiarnu ochranu návrh len 498,- € a napr. na TJ je 800,- €. Tu starosta uviedol, ţe rozpočet 

bol navrhnutý tak, aby sa v prvom rade zabezpečilo splácanie úverov a ostatné výdavkové 

poloţky sa rozdelili ako sa dalo. Ak sa však vyskytne nejaký vyšší výdaj v poloţke poţiarna 

ochrana alebo inej, vykoná sa úprava rozpočtu ako sa to robilo aj po iné roky. Nikto ostatný z 

poslancov nemal ţiadne pripomienky, takţe rozpočez na rok 2012 bol jednohlasne schválený.  

 

V bode 4/ starosta uviedol, ţe uţ na minulom zastupiteľstve bol podaný návrh na úpravu 

VZN o dani z nehnuteľnosti, VZN o miestnych poplatkoch a VZN o miestnom poplatku za 

zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu. Po diskusii poslanci uviedli, ţe VZN 

o dani z nehnuteľnosti nie je potrebné meniť ani dopĺňať. Vo VZN o miestnych poplatkoch 

navrhli zvýšiť poplatok za psa z pôvodných 3,32 € na 3,50 € a daň za ubytovanie/osoba/noc 

z pôvodných 0,33 € na 0,35 €. Ostatné miestne poplatky navrhujú ponechať nezmenené. 

K VZN o miestnom poplatku za zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu 

starosta informoval, ţe v roku 2011 obec prerobila cca 3.000,- €, preto by bolo dobré výšku 

poplatku upraviť. Poslancom boli predloţené 3 návrhy na zvýšenie poplatku a to z pôvodných 

2,20 €/vývoz na 2,50 €, 2,80 € a 3,- €/vývoz. Pri všetkých návrhoch bude obec doplácať na 

odpad, avšak nie v takej výške ako v tomto roku. Po diskusii poslanci uviedli, ţe si zvolili 

zlatú strednú cestu a to zvýšenie na 2,80 €/vývoz, pričom zostane zachovaný mnoţstevný 

vývoz a tieţ úľavy, ktoré boli platné aj doteraz. Ostatné návrhy k VZN neboli ţiadne, preto 

dal starosta za tieto návrhy hlasovať. Poslanci jednohlasne schválili nové VZN o miestnych 

poplatkoch a VZN o miestnom poplatku za zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho 

odpadu.  

 

V bode 5/ starosta informoval o ukončení projektu „Dostavba kmeňových tried 

a telocvične k ZŠ Krušetnica“. Projekt je ukončený aj papierovo – bola podaná záverečná 

monitorovacia správa a tieţ záverečná ţiadosť o platbu. Teraz budeme uţ len čakať, kedy nám 

bude uhradená posledná ţiadosť o platbu, aby sme mohli z nej vyplatiť krátkodobý úver, 

ktorý bol zobratý na tento projekt.  

 

V bode 6/ starosta informoval, ţe od 01. 11. 2011 má obec podpísanú Dohodu 

o poskytnutí príspevku na podporu zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu pred 

povodňami a na riešenie následkov mimoriadnej situácie - § 50j, na ktorú boli prijatí 4 UoZ 

(Jozef Greš, Jozef Majcher, Monika Jančová a Eva Gurková) na dobu 6 mesiacov, t. j. do 30. 



04. 2012. Títo pracovníci  vykonávajú práce, ktoré súvisia s preventívnymi prácami na 

ochranu pred povodňami, zabezpečovacími prácami pri povodniach na tokoch Bielej Oravy. 

 

V bode 7/ starosta informoval o pokračovaní v príprave projektu „Protipovodňové úpravy 

na rieke Klinianka v obci Krušetnica“. Projektová dokumentácia je uţ pomaly v konečnej 

fáze. Práve dnes bol dodaný na ObÚ ŢP v Námestove zámer, ktorý podlieha zisťovaciemu 

konaniu. Ţiadosť o NFP musí byť zaslaná na ministerstvo v termíne do 15. 01. 2012, takţe 

ešte stále sa vybavujú náleţitosti, ktoré sú k projektu potrebné. Bliţšie informácie budú 

podané na najbliţšom zastupiteľstve. 

  

V bode 8/ starosta informoval o výsledkoch inšpekcie v ZŠ s MŠ v Krušetnica 

v zariadení základnej školy. Uviedol, ţe základná škola obstála veľmi dobre, o čom svedčí aj 

Záznam o výsledkoch kontroly a čo je zásluhou nielen riaditeľky a zástupkyne ZŠ, ale aj 

celého pedagogického zboru.  

 

Po prerokovaní tohto bodu sa dostavil do zasadačky OcÚ poslanec p. Jozef Dorušák. 

 

V bode 9/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Danka Jančová uviedla, ţe je potrebné vykonať úpravu chodníka na Zhoreliskách 

k čomu starosta uviedol, ţe tento chodník nie je nikde zaznamenaný, preto nie je povinnosťou 

obce ho udrţiavať. Nakoľko sme v zimnom období, nebude udrţiavaný a kaţdý, kto tadiaľ 

pôjde, pôjde na vlastné riziko. 

Poslanec Daniel Dopater sa informoval o stave vody, tieţ uviedol, ţe prečo sa nehlási v MR, 

keď sa ide voda zastaviť. 

K tomuto starosta uviedol, ţe v priebehu mesiaca november bol nedostatok vody v obecných 

vodojemoch; boli sme nútení priviezť 5 cisterien z OVS, a. s. Dolný Kubín, za ktorú vodu 

nám bude zaslaná aj faktúra. Taktieţ boli zistené 3 poruchy, ktoré uţ boli odstránené, avšak aj 

naďalej trvá veľký odber hlavne v nočných hodinách na trase od p. Pavla Verníčka, č. 183 po 

p. Jozefa Lovasa, č. 262. Po prekontrolovaní vodovodných šachiet sa však uţ ţiadna porucha 

nenašla. Všetky 3 poruchy boli zistené u občanov, ktorí nemajú zabudované vodomery, o to 

ťaţšie sa poruchy hľadali. V obci ešte 45 domácností nemá zabudovaný vodomer. K hláseniu 

v MR o odstavovaní vody starosta uviedol, ţe po skúsenostiach z minulých období sa toto 

nerobí a to z dôvodu, ţe akonáhle sa vyhlásilo, ţe voda bude odstavená, občania si 

ponapúšťali mnoţstvo vody do vaní, vedier a keď sa potom voda za 2 – 3 hodiny pustila, 

povylievali ju. Preto ak máme šetriť vodou v čase, keď je jej nedostatok, vyhlasovať v MR sa 

nebude. 

Tu začala diskusia poslancov o tom, ţe by bolo dobré, aby všetci občania mali zabudované 

vodomery z dôvodu, ţe tieto problémy s vodou sa môţu opakovať aj v budúcnosti a znova sa 

zopakuje, ţe nebude moţné nájsť poruchu. Preto jednohlasne odsúhlasili uloţiť povinnosť 

všetkým, ktorí majú vodovodnú prípojku na paušálny poplatok vybudovať si vodovodné 

šachty na vlastné náklady do 30. 06. 2012; obec im osadí vodomery za poplatok 60,- €. 

Rozmer vodovodnej šachty bude presne stanovený. 

Poslanec Anton Florek uviedol, ţe aj napriek zákazu prevádzkovania strelnice v Osičinách sa 

tam strieľa bez povolenia. Taktieţ sa informoval na odpoveď na ţiadosť, ktorú prevzala 

pracovníčka OcÚ ohľadom získania Stanov Zdruţenia súkromných vlastníkov lesa obce 

Krušetnica. 

Starosta k prvej pripomienke uviedol, ţe p. Ľubomírovi Murínovi bude zaslané písomné 

upozornenie na nedodrţiavanie zákazu prevádzkovania strelnice a tieţ bude vyzvaný na 

odstránenie tejto stavby, na ktorú nebolo vydané ţiadne územné povolenie. K ţiadosti, ktorá 



bola doručená na obecný úrad ohľadom stanov uviedol, ţe táto bola odovzdaná predsedovi 

zdruţenia p. Stanislavovi Florekovi, preto nech sa obráti na neho opätovne. 

 

V bode 10/ starosta oboznámil poslancov o ţiadosti TIPSPORT SK, a. s. Ţilina o vydanie 

súhlasu k umiestneniu stávkovej kancelárie v našej obci, ktorá by mala prevádzku 

v Pohostinstve Florek s pracovnou dobou v pondelok – sobota od 9.00 hod. do 21.30 hod. 

a v nedeľu od 13.00 hod. – 21.30 hod. Pri tejto ţiadosti 5 poslanci uviedli, ţe aj naši občania 

chodievali do stávkovej kancelárie do Zákamenného, avšak tam bola zrušená z dôvodu 

rozširovania priestorov Jednoty a títo nemali námietky proti jej zriadeniu. 2 poslanci (Anton 

Florek a Daniel Dopater) uviedli, ţe je to predsa stávkovanie, preto by boli opatrní pri jej 

umiestnení. Prebehlo hlasovanie, pričom 5 poslancov bolo za, 2 poslanci (Florek, Dopater) sa 

hlasovania zdrţali.  

Ďalej starosta informoval o ţiadosti Zariadenia pre seniorov a domova sociálnych 

sluţieb Novoť, ktoré ţiadalo o finančný príspevok pre ich zariadenie na zabezpečenie ďalšej 

aktivity, terapie.  

Tu starosta uviedol, ţe v tomto zariadení sa nachádzajú aj bývalí občania našej obce, preto 

navrhol poskytnúť príspevok vo výške 50,- € (ako aj po iné roky) s ktorým návrhom súhlasili 

všetci prítomní poslanci. 

Taktieţ bola predloţená ţiadosť ZŠ s MŠ Krušetnica o poskytnutie sponzorského daru 

– tomboly na Krušetnický ples, ktorý kaţdoročne organizujú a ktorý sa bude konať dňa 29. 

12. 2011. Tu tieţ starosta navrhol poskytnúť príspevok vo výške 50,- €, s ktorým návrhom 

súhlasili všetci prítomní poslanci. 

Ďalej bola predloţená ţiadosť Bývalých urbarialistov obce Krušetnica – pozemkové 

spoločenstvo o schválenie zmeny otváracích hodín v Penzióne Krušetnica a to v piatok 

a sobotu od 16.00 hod. – 24.00 hod. z pôvodných 18.00 hod. – 24.00 hod., čiţe o 2 hodiny 

skôr. Prítomní poslanci nemali námietky proti tejto zmene, nakoľko v zimnom období je 

predsa skôr tma. Zmenu otváracích hodín jednohlasne schválili. 

Tieţ bola predloţená ţiadosť Pohostinstva Florek o schválenie otváracích hodín 

v Pohostinstve, nakoľko v minulých mesiacoch došlo k rekonštrukcii pohostinstva, kde 

z dvoch zariadení – baru a pohostinstva vzniklo jedno zariadenie – Pohostinstvo. Preto 

majiteľ p. Martin Florek poţiadal o schválenie otváracích hodín a to v pondelok – sobota od 

8.30 hod. – 24.00 hod. a v nedeľu od 12.30 hod. – 24.00 hod. Prítomní poslanci nemali ţiadne 

námietky, preto boli otváracie hodiny jednohlasne schválené. 

Ďalej bola predloţená ţiadosť TV Oravia – regionálna televízia so sídlom 

v Námestove o príjem vysielania pre širokú verejnosť v našej obci, pričom bude vyrábať 

pravidelnú videotextovú reláciu a hlavnú spravodajskú reláciu za cenu 468,- €/ročne. 

V diskusii poslanci uviedli, ţe my sme obec malá, nepotrebujeme sluţby takéhoto formátu, 

preto ţiadosť jednohlasne neschválili. 

Starosta tieţ informoval o ţiadosti Okresného súdu v Námestove o navrhnutie 

kandidátov na prísediacich z občanov našej obce, ktorí spĺňajú zákonné predpoklady. 

Prísediaci bude vykonávať funkciu najviac 12 pracovných dní v roku. Následne sa voľba 

uskutoční na zasadaní obecného zastupiteľstva. Starosta navrhol p. Alţbetu Páterkovú, 

pracovníčku OcÚ a poslanci navrhli p. Mgr. Danku Jančovú, poslankyňu ObZ. Uskutočnila sa 

voľba, kde boli obidve kandidátky jednohlasne zvolené. 

Ďalej bola predloţená ţiadosť manţelov Kšenzulákových, ktorí sú nájomcami v 6 bj. 

o preplatenie dverí, ktoré si samy v byte vymenili. Jedná sa o 4 dverí + 1 vchodové dvere 

v sume 310,- €. V diskusii poslanci uviedli, ţe nevedia, akej kvality sú dvere, nakoľko sa im 

zdali, ţe sú drahé, preto navrhli ísť na obhliadku, a aţ na budúcom zastupiteľstve sa bude 

rozhodovať o schválení resp. neschválení ţiadosti. Obhliadkou poverili starostu obce a p. 

Danku Jančovú, poslankyňu ObZ. Tieţ vyslovili poţiadavku, aby v prípade, ţe niektorý 



z nájomcov obecných bytov bude chcieť niečo meniť vo vyššej hodnote v budúcnosti, aby 

najskôr poţiadal ObZ o schválenie a aţ potom uskutočňoval výmeru resp. opravu. 

Následne p. Páterková, pracovníčka OcÚ prečítala ďakovný list od sl. Judity Olešovej, 

ktorá poďakovala za sponzorský dar, ktorý jej obec poskytla na jej športovú činnosť a v liste 

bliţšie rozpísala súťaţe a ocenenia, ktorých sa zúčastnila a ktoré získala. 

 

V bode 11/ ktorý bol určený na diskusiu nikto z prítomných poslancov nevystúpil, 

nakoľko sa diskusia konala pri kaţdom prejednávanom bode. Tu starosta poďakoval 

poslancom za dobrú spoluprácu v končiacom sa roku 2011 a poţiadal ich, aby si do budúceho 

zastupiteľstva priniesli návrhy na zhotovenie Plánu práce na rok 2012. Potom poţiadal 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 6/2011 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ rozpočty na rok 2013 a 2014; 

3/ informatívnu správu o projekte „Dostavba kmeňových tried a telocvične k ZŠ 

Krušetnica“; 

      4/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      5/ informatívnu správu o projekte „Protipovodňové úpravy na rieke Klinianka v obci  

          Krušetnica“;  

      6/ informatívnu správu o výsledkoch inšpekcie v ZŠ s MŠ Krušetnica; 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ II. úpravu rozpočtu na rok 2011; 

      2/ rozpočet na rok 2012; 

      3/ VZN o miestnych poplatkoch; 

      4/ VZN o miestnom poplatku za zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu; 

      5/ uloţiť povinnosť všetkým, ktorí majú vodovodnú prípojku na paušálny poplatok,   

          vybudovať si na vlastné náklady vodovodné šachty do 30. 06. 2012 a zaplatiť poplatok  

          za vodovodnú prípojku vo výške 60,- € 

      6/ finančný príspevok pre Zariadenie pre seniorov a domov sociálnych sluţieb Novoť vo  

          výške 50,- €; 

      7/ finančný príspevok pre ZŠ s MŠ Krušetnica na Krušetnický ples vo výške 50,- €; 

      8/ zmenu otváracích hodín v Penzióne Krušetnica v piatok a sobotu od 16.00 hod. – 24.00  

          hod.; 

      9/ otváracie hodiny v Pohostinstve Florek v pondelok – sobota od 8.30 hod. – 24.00 hod. a  

          v nedeľu od 12.30 hod. – 24.00 hod.; 

 

 

 



C. SÚHLASÍ 

 

      1/ s umiestnením stávkovej kancelárie v Pohostinstve Florek pre firmu TIPSPORT SK,  

          a.s. Ţilina s prevádzkovou dobou pondelok – sobota od 9.00 hod. – 21.30 hod.  

          a v nedeľu od 13.00 hod. – 21.30 hod.;  

 

 

D. NESÚHLASÍ 

 

       1/ so spoluprácou s TV Oravia – regionálna televízia so sídlom v Námestove; 

 

 

E.  UKLADÁ 

 

       1/ starostovi obce písomne upozorniť p. Ľubomíra Murína na nedodrţiavanie zákazu  

           prevádzkovania strelnice s povinnosťou odstránenia stavby z extravinálu v Osičinách; 

           T: ihneď 

       2/ starostovi obce a poslankyni ObZ p. Danke Jančovej vykonať obhliadku dverí u p.  

           Rudolfa Kšetnzuláka, bytom Krušetnica č. 82/1;   

 T: do budúceho zastupiteľstva 

 

 

F.   VOLÍ 

 

       1/ poslankyňu ObZ Mgr. Danku Jančovú a pracovníčku OcÚ Alţbetu Páterkovú ako  

           kandidátky na prísediacich na Okresný súd v Námestove; 

 

            

 

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovalo všetci prítomní poslanci, takţe uznesenie bolo 

jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Anna Rončáková, v. r. 

 

   Daniel Dopater, v. r. 

 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 
 


